
 
 

Svensk förening för omvårdnadsinformatik 

 
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2023 
 
Styrelsen 
Efter föreningens årsmöte 2023-05-04 har styrelsen bestått av följande ledamöter och suppleanter: 
 
Mattias Georgsson, ordförande 
Henna Haapa Hybinette, vice ordförande 
Joakim Falk, sekreterare 
Joachim Eckerström, kassör 
Anette Danielson, ledamot 
Sofie Erdman, ledamot 
Jenny Holmström, ledamot 
Peter Lindhamre, ledamot 
Karin Nilsson, ledamot 
Agnetha Perlkvist, ledamot 
Åsa Holén, suppleant 
Robert Meriruoho, suppleant 
Victoria Mezei Örtendahl, suppleant 
 
Allmänt om verksamheten 
Styrelsen har under såret haft 10 protokollförda möten. Samtliga styrelsemöten genomfördes 
digitalt. Därtill har flertalet digitala möten hållits inom presidium och de olika arbetsgrupperna. 
Föreningens årskonferens och föreningens årsmöte hölls båda torsdagen den 4:e maj. Båda 
genomfördes digitalt. 
 
Antalet medlemmar var 2023-12-31 164 st vilket var en ökning med 16% jämfört med året innan. 
 
Föreningen är en förening inom Svensk sjuksköterskeförening (SSF) och föreningen har en 
överenskommelse om samverkan med SSF. Föreningen har även ett samarbetsavtal med 
Vårdförbundet. Olika digitala kanaler, främst föreningens hemsida, har under året använts för att 
föra ut information till medlemmar. 
 
Ekonomi 
Medlemsavgiften för 2023 har varit 200 kronor. Det arbete som styrelsemedlemmar och andra 
förtroendevalda utfört för föreningen under året har varit ideellt. Föreningens årskonferens och 
årsmöte har hållits digital i samklang med de utvärderingar som gjorts av konferensernas deltagare. 
Deltagande medlemmar har i dessa utvärderingar starkt förespråkar att föreningens årskonferens 
hålls digitalt. Detta i syfte att medlemmar boendes avlägset och medlemmar som har begränsade 
möjligheter till finansiering även dessa skall ha möjlighet att delta vid föreningens årskonferens. Till 
följd av digitalt hållna möten och årskonferens har den ekonomiska aktiviteten varit låg. 
Ekonomiadministration och medlemsregister har skötts av föreningens kassör. För bokföring och 
årsbokslut har Huddinge revisionsbyrå anlitats. 
 
Styrelsens arbete 
Förberedande, underlagsskapande och effektuerande arbete har till delar skett av ordförande, i 
presidiet och inom styrelsen olika arbetsgrupper, arbetsgruppen för ICNP (Classification of Nursing 
Practice) i Sverige och arbetsgruppen Kommunal e-hälsa. 
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Arbetet med ICNP i Sverige 
Styrelsemedlemmar från SFOI har under 2022 deltagit i expertgruppen arbete med att granska den 
internationella mappningen mellan ICNP (International Classification of Nursing Practice) och 
Snomed CT (Systematized Nomenclature of Medicine Clinical Terms). Ca 850 omvårdnadsdianoser, 
1200 åtgärder samt ca 400 nya termer finns nu tillgängliga som ett eget språkurval i den svenska 
versionen av Snomed CT. Expertgruppen har under året även arbetat med att kategorisera alla 
diagnoser, mål och åtgärder enligt VIPS-modellen. Dokumenten kommer inom kort att publiceras på 
icnp.se. Arbetet med ICNP i Sverige har även inneburit design av icnp.se hemsidan samt framtagande 
och publicering av nytt material. Detta arbete påbörjades under 2022 och kommer att fortsätta 
under 2023. 
 
Kommunal e-hälsa 
Inom styrelsen har arbetsgruppen kommunal e-hälsa arbetat för att utveckla kommunal hälso- och 
sjukvård. I december 2023 genomförde arbetsgruppen tillsammans med Inera ett lunchseminarium 
kring Sammanhållen vård och omsorg, SVOD. Målet med lagen är att förbättra och förenkla 
kommunikation mellan olika vård-och omsorgsgivare genom att ge varandra tillgång till relevant 
dokumentation. Det är den kommunala socialtjänstens dokumentation som rör insatser för äldre 
personer eller personer med funktionsnedsättning som omfattas. Syftet är att göra vård och omsorg 
säkrare och bättre. 
 
Föreningens årskonferens 
Styrelsen genomförde föreningens årskonferens torsdagen den 4:e maj under rubriken ”Nära vård 
och kommunal hälso- och sjukvård – finns det stöd för sjuksköterskans behov av informatik och 
eHälsa?”. Konferensen hölls digitalt och innehöll totalt 11 presentationer och två paneldiskussioner. 
Antalet deltagare vid konferensen vart högt jämfört med tidigare årskonferenser som genomförts 
fysiskt på ort. Det framkom åter i utvärderingen av årskonferensen att möjligheten att kunna delta 
vid konferensen digitalt var en fördel för flera av föreningens medlemmar. 
 
 
Den 3:e april 2024 
 

Mattias Georgsson 
Ordförande 
 

Henna Haapa Hybinette 
Vice ordförande 

Joakim Falk 
Sekreterare 

Joachim Eckerström 
Kassör 
 

Anette Danielsson 
Ledamot 

Sofie Erdman 
Ledamot 

Jenny Holmström 
Ledamot 
 

Peter Lindhamre 
Ledamot 

Karin Nilsson 
Ledamot 

Agnetha Perlkvist 
Ledamot 
 

Åsa Holén 
Suppleant 

Robert Meriruoho 
Suppleant 

Victoria Mezei Örtendahl 
Suppleant 

  

 

Sida 2 av 2 
 


